
   
Referat fra generalforsamlingen for grundejerforeningen på Leos Allé den 30. marts 2016.  
Generalforsamlingen afholdt jf. dagsorden. 

1. Valg af dirigent: Søren Eller valgt. 
2. Bestyrelsens beretning: Beretningen blev forelagt af formand Bente Solgaard. Der blev opridset en tidslinje vedr. renoveringen af Leos Alle samt en orientering af ”Nabohjælp”. Dirigenten forespurgte afsluttende, om der var bemærkninger omkring beretningen. Henning kommenterede, at fa. Rambøll har givet udtryk for, at der på Leos Allé kun er basis for 3 helleøer med træer på grund af spildevandsledninger med mere i undergrunden. Formanden bemærkede hertil, at der er tiltag for, at der på andre helleøer vil anlægges beplantning med mindre rodnet. Et medlem gav udtryk for anerkendelse af bestyrelsens store arbejdsindsats. Et andet medlem undrede sig over, at vejen i forbindelse med renoveringen tilsyneladende ikke er udlagt til at blive smallere. Formanden kommenterede hertil, at kørebanen vil blive opmalet med kantlinjer, der markerer en kant ind mod fortovet beregnet for cykler, hvilket vil få vejen til at virke smallere. Dirigenten gav som medlem udtryk for beklagelse over gener i form af larm og rystelser i forbindelse med vejrenoveringen. Formanden opfordrede til, at man ved gener/skader anmelder disse. Da der ikke var flere kommentarer konstaterede dirigenten at beretningen var vedtaget af forsamlingen. 
3. Regnskab 2015. Forelagt af Kirsten i.h.t. udsendte bilag. Overskud for året var 5.077,00 kr. Regnskabet blev vedtaget af forsamlingen. Der budgetteres for 2016 med tilskud til en kommende vejfest samt diverse engangsudgifter, således at overskuddet ikke bliver så stort som i 2015. Der forlød en kommentar fra et medlem vedr. tilskuddets størrelse. Formanden forklarede hertil, at der vil være tale om et forsøg for at se, hvor stort et tilskud der fremadrettet skal gives til en vejfest. Både formanden samt andre bestyrelsesmedlemmer gav udtryk for den gode respons i forbindelse med sidste års vejfest som styrker sammenholdet på Leos Allé. Budgettet blev herefter vedtaget af forsamlingen. 
4. Behandling af indkomne forslag: Ingen forslag modtaget. 
5. Kontingent: Uændret kontingent. Betalingsfrist inden maj måned. 
6. Valg til bestyrelsen: Kristina, Fritz og Orla genvalgt. Kirsten (kasserer) valgt som bestyrelsesmedlem. 
7. Valg af suppleanter: Pia genvalgt. Peter Jensen fra hjørneejendommen Dragonvej/Leos Allé valgt som suppleant. 
8. Valg af revisor: Kis Thomassen genvalgt. 
9. Evt.: På initiativ fra dirigenten drøftedes forsikringsselskabet Trygs tilsyneladende manglende vilje til at udlevere et større antal nabohjælp skilte til en enkelt beboer med henblik på denne kunne uddele disse til naboer. Årsagen skal nok ses i, at forsikringsselskabet sikkert har et ønske om at enkelte beboere selv tager initiativ til at få udleveret skilte til eget brug. 

På bestyrelsens vegne Fritz Müller 


